
PROTOKÓŁ NR 44

Z posiedzenia Komisji Rewizyjnej odbytego w dniu 19 stycznia 2005 roku.

1. Posiedzeniu przewodniczyła Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Zdzisława Kasperska.
2. W posiedzeniu komisji udział wzięło trzech członków Komisji;
nieobecny był jeden członek Komisji.
Lista obecności członków Komisji w załączeniu do niniejszego protokołu.

3. Spoza Komisji w posiedzeniu udział wzięli:
Przewodniczący Rady Gminy Pabianice – Stefan Marchewka
Sekretarz Urzędu Gminy Pabianice – Jadwiga Słubik

4. Porządek posiedzenia:
1) Kontrola realizacji interpelacji, wniosków i zapytań składanych przez radnych w II półroczu 2004 r.
2) Badanie prawidłowości zwolnień i umorzeń w II półroczu 2004 r.
3) Realizacja uchwał Rady Gminy w sprawie zmian w budżecie oraz wydatki dz. 750 § 4210, 4300 oraz
wydatki bieżące /wgląd do rachunków/ za rok 2004.

5. Przebieg posiedzenia:
Posiedzenie Komisji Rewizyjnej otworzyła Przewodnicząca Komisji Zdzisława Kasperska.
Przewodnicząca przedstawiła zadania Komisji Rewizyjnej zgodnie ze Statutem Gminy Pabianice czytając
Rozdział 7 tego statutu zatytułowany Komisja Rewizyjne.
Realizując porządek posiedzenia komisji i jego pkt. 1 tj. kontrola realizacji interpelacji, wniosków i zapytań
składanych przez radnych w II półroczu 2004 r. Sekretarz Urzędu Gminy w Pabianicach Pani Jadwiga
Słubik poinformowała, iż w okresie tym złożona została 1 interpelacja radnego zygumna Kraski na sesji Nr
XXIII Rady Gminy Pabianice z dnia 27 sierpnia 2004 r. dotycząca zawalonego mostu na rzece Dobrzynce.
Odpowiedzi na powyższą interpelacje udzielił wójt Henryk Gajda na kolejnej sesji Rady Gminy, że inter-
pelacja będzie zrealizowana w 2005 roku, została ujęta w planie na 2005 r. Na tejże sesji radny Mirosław
Banaczek i radna Bożena Pielużek złożyli interpelację o ujęcie w planie budżetu na rok 2005 r. budowy drogi
łączącej Pawlikowie - Terenin - Hermanów, jednak forma interpelacji została zmieniona na formę wniosku.
Wyjaśnienia w tej sprawie udzielił zastępca wójta Edward Adamczyk, poinformował Komisję, iż inwestycja
ta została ujęta w planie na 2005 r. i będzie zrealizowana.
Ponad to Komisja Rewizyjna podkreśla, ze wszystkie zaległe interpelacje z 2003 roku, które uważane były
za aktualne w 2004 r. zostały zrealizowane w 2004 roku.
Następnie Sekretarz Urzędu Gminy przedstawiła wnioski z XXIV sesji Rady Gminy Pabianice z dnia 29 wrze-
śnia 2004 r., z XXV sesji Rady Gminy Pabianice z dnia 27 października 2004 r., z XXVII sesji Rady Gminy
Pabianice z dnia 1 grudnia 2004 r. oraz z XXVIII sesji Rady Gminy Pabianice z dnia 29 grudnia 2004 r.
Komisja Rewizyjna nie wniosła uwag i zastrzeżeń do realizacji tychże wniosków.
Kolejny pkt. porządku posiedzenia Komisji Rewizyjnej tj. badanie prawidłowości zwolnień i umorzeń w II
półroczu 2004 r. zostanie przeniesiony i ujęty w porządku lutowym posiedzenia Komisji Rewizyjnej. Jedno-
cześnie Komisja prosi o przygotowanie wyjaśnienia uzasadnienia umorzeń.
W kolejnym pkt porządku posiedzenia Komisji tj. realizacja uchwał Rady Gminy w sprawie zmian w budżecie
oraz wydatki dz. 750 § 4210, 4300 oraz wydatki bieżące /wgląd do rachunków/ za rok 2004 Sekretarz Urzędu
Gminy przedstawiła rejestr uchwał Rady Gminy w II półroczu 2004 r.
Komisja Rewizyjna rozpatrując uchwałę Nr XXIII/154/2004 Rady Gminy Pabianice z dnia 27 sierpnia
2004 r. w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Pabianice Nr XVII/123/2004 z dnia 28 stycznia 2004 r.
w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Pabianice na 2004 r. w zakresie zmiany planu wydatków gminnego
Funduszu ochrony Środowiska prosiła o wyjaśnienie zwiększenia w dziale 900 – Gospodarka komunalna
i ochrona środowiska, rozdział 90004 – Utrzymanie zieleni w miastach i gminach na kwotę 5.000 zł. Wyja-
śnienia udzielił inspektor ds. ochrony środowiska A. Dudziak, że ta kwota została przesunięta do tego działu,
do posiadanych na tym rozdziale środków i wydatkowana łącznie, na realizację zadań z tego działu.
Kolejną uchwałą rozpatrywaną przez Komisję to uchwała Nr XXVIII/182/2004 Rady Gminy Pabianice z dnia
29 grudnia 2004 r. w sprawie zmian w budżecie gminy Pabianice na 2004 r. polegających na włączeniu do
budżetu środków z rezerwy subwencji ogólnej oraz uchwała Nr XXVIII/187/2004 Rady Gminy Pabianice
z dnia 29 grudnia 2004 r. w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Pabianice Nr XVII/123/2004 z dnia 28
stycznia 2004. W sprawie uchwalenia budżetu Gminy Pabianice na 2004 r. w zakresie zmiany planu wydatków
Gminnego Funduszu ochrony Środowiska. Uchwały te nie budziła zastrzeżeń i pytań Komisji. Przy uchwale
Nr XXVII/175/2004 Rady Gminy Pabianice z dnia 1 grudnia 2004 r. w sprawie zmian w budżecie gminy



Pabianice na 2004 r. Komisja Rewizyjna prosiła o wyjaśnienie wydatku na kwotę 1.300 zł w dziale 852 –
Pomoc społeczna, rozdział 85219 – ośrodki pomocy społecznej paragraf – zakup materiałów i wyposażenia.
Wyjaśnienia udzieliła kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, przedstawiając fakturę VAT Nr
13-610/04 z dnia 18.06.2004 zł na kwotę 1.339 zł na zakup sejfu. Wyjaśniono, iż środki wydatkowane z tego
paragrafu w miesiącu czerwcu spowodowały brak środków na tym paragrafie w miesiącu grudniu, w związ-
ku z czym dokonano przesunięcia w budżecie na kwotę 1.300 zł. Kierownik GOPS-u przedstawiła faktury
potwierdzające wydatkowanie powyższej kwoty w miesiącu grudniu:
– na zakup pieczątek z dnia 9.12.2004 r. na kwotę 18,30 zł
– abonament telefoniczny z dnia 23.12.2004 r. na kwotę 843,43 zł
– prenumerata z dnia 10.12.2004 r. na kwotę 62,50 zł
– kasa zapomogowo - pożyczkowa rozliczenie na kwote 206,40 zł
– prenumerata z dnia 14.12.2004 r. na kwotę 67,42 zł.
Następnie Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła wydatki w dziale 750 administracja publiczna
w rozdziale 75023 – urzędy gmin § 4300 – usługi pozostałe widnieje saldo 111.617,52 zaś w § 4210 – materiały
saldo wynosi 98.297,90 zł
Wydatki w dziale 750 – administracja publiczna, w rozdziale 75022 – Rady Gmin w § 4300 – usługi pozostałe
saldo wynosi 2.022,32 zł zaś w § 4210 – materiały i wyposażenie saldo wynosi 14.430,35 zł. Wydruki uszcze-
góławiające powyższe salda stanowią załącznik do protokołu. Komisja rozpatrzyła rozliczenie nagrody dla
sołectwa Piątkowisko. Następnie nagrodę dla wsi Janowice za zorganizowanie dożynek - zakupiono kuchenkę
dla potrzeb tamtejszego koła gospodyń. Kolejna rozpatrywana przez Komisje nagroda to nagroda przyznana
dla sołectwa Bychlew oraz dla wsi Rydzyny. wszystkie wyżej wymienione nagrody komisja, po zapoznaniu
się z fakturami przedstawionymi przez inspektor M. Bartłomiejczyk, uważa że zostały prawidłowo rozdyspo-
nowane i rozliczone.
Komisja ustaliła kolejny termin posiedzenia Komisji Rewizyjnej na dzień 24 stycznia 2004 r. na godzinę 8:30.

6. Wnioski i postanowienia:
Komisja Rewizyjna nie wniosła uwag i zastrzeżeń do realizacji interpelacji, wniosków i zapytań składanych
przez radnych w II półroczu 2004 r.
Komisja Rewizyjna prosi aby przy projektach uchwał dotyczących zmian w budżecie, szczególnie przy zwięk-
szeniu wydatków uzasadniać pisemnie powyższe zmiany.
Komisja Rewizyjna uważa, że wszystkie przedstawione wydatki były celowe i uzasadnione.
Na tym posiedzenie zamknięto.

Posiedzeniu przewodniczyła:
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej

Zdzisława Kasperska

Protokolant: Anna Chodasewicz


